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Nieuwsbrief 9 KNNV Waterweg-Noord 
De afdeling Waterweg-Noord van de KNNV organiseert meerdere activiteiten. In deze 
nieuwsbrief informeren we u weer over een aantal onderwerpen. Veel leesplezier! 

- Aankomende Algemene Ledenvergadering op 16 oktober 
- Verslag vogelexursie 12 oktober 
- Verslag van Natuurcafé Rietputten 
- Verslag kennismakingsavond nieuwe leden 
- Leestips 
- Boekentip 
- Toekomst boeren in Midden Delfland 
- Agenda komende maand 
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Extra Algemene Ledenvergadering 
Op woensdag 16 oktober as organiseert het bestuur van 20.00u tot 22.00 uur een extra 
Algemene Leden Vergadering in de Boshoek te Schiedam. 
Reden voor deze extra ALV is dat de begrotingscommissie een adviesrapport uitgebracht heeft 
waarin voorstellen staan waarover de ALV via stemming moet beslissen. 
Ben je lid van Natuurlijk Waterweg-Noord KNNV? Kom dan op 16 oktober naar de Boshoek en 
beslis mee. 

 
besloten we de groep mee te nemen naar de Vlaardingse Vlietlanden om wat trekvogels op te 
pikken en daarna nog een ‘Blako’ vinden in de Broekpolder. 
Bij de Vlietlanden kwamen voor ons gebied erg veel Goudplevieren door. Met door bedoelen we 
dan overvliegen richting zuidelijkere oorden. Met 143 getelde exemplaren waren dit er erg veel. 
Verder waren leuke soorten de beflijsters die over kwamen vliegen of een tussenstop maakten 
in het Helofytenfilter. 2 Blauwe kiekendieven, een jagend vrouwtje en een opvliegend mannetje 
waren ook erg leuk om te zien. Wel veraf, maar ja dat heb je met vogels.. die vliegen (ver). In 
de Broekpolder moest toen die Bladkoning nog even opgespoord worden. In de ruigte speelden 
we wat vogelgeluiden af in de hoop dat er vogels op af kwamen en wis en waarachtig het 
typische roepje van de Bladkoning werd door de groep 1x gehoord. Daarna kwam het vogeltje 
dat met z’n 10cm nauwelijks groter dan een Goudhaan is even door het beeld in de vlieren 
struiken. Hoewel deze maar kort in beeld was, konden we daarna weer een geslaagde ochtend 
afsluiten! 
Wil je ook mee? Kijk bij de agenda onderaan deze nieuwsbrief en meld je bij Hans of Sander. 

Wintergasten zoeken 
dicht bij huis op de 
fiets 
Ditmaal een 
fietsexcursie op 12 
oktober. Vaak is het in 
oktober nog lekker 
weer en dus bedachten 
we om in plaats van de 
auto deze keer met de 
fiets te gaan. Dan kun 
je ook weer eens 
ergens anders komen. 
Het idee was de 
surf/Krabbeplas, maar 
daar zijn de afgelopen 
weken nauwelijks 
noemenswaardige 
vogels gezien. Dus 
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Als vereniging overleggen we met het Hoogheemraadschap over zaken als herplanten van de 
gevelde bomen en ook over het natuurbeheerplan. 

 

Verslagje van de kennismakingsavond met de 
nieuwe leden 
Onze afdeling groeit weer. Sinds het begin van dit jaar is de afdeling gegroeid met 10 nieuwe 
leden. Daarom heeft het bestuur voor de tweede keer een nieuwe ledenavond georganiseerd. 
Net als de vorige keer bleek het heel waardevol om op die manier contact te leggen met onze 
nieuwe leden. Op vrijdagavond 27 september was het zover. Naast enkele bestuursleden en 
Priscelline en Hans van respectievelijk de planten- en vogelwerkgroep hadden zich 5 
enthousiaste, nieuwe leden voor de avond aangemeld. Omdat we met een klein groepje waren, 
ontstond er al snel een geanimeerd gesprek, waarin niet alleen verteld werd wat we als 
vereniging allemaal aan mooie activiteiten doen, maar ook wat de nieuwe leden bij onze 
vereniging zoeken. Dit leverde weer nieuwe inzichten op. Zo bleek dat een aantal nieuwe leden 
niet alleen geïnteresseerd is in vogels en planten, maar ook welke planten je kunt eten en hoe 
je ze kunt gebruiken in gerechten. Voor Priscelline was dit aanleiding om eens na te denken of 
zij hier in de toekomst iets mee zou kunnen doen. Ook werd duidelijk dat het voor sommige 
nieuwe leden qua tijd lastig is om een hele dag op excursie te gaan. Er blijkt behoefte te zijn 
aan variatie in de duur van excursies. Hans gaf aan dat hij met de vogelwerkgroep onlangs een 
kortere vogelexcursie naar de vogeltrek in Hoek van Holland heeft gehouden en zal dit in het 
vervolg vaker doen. Na de koffie was er nog tijd voor een drankje en zo werd het een hele 
gezellige avond. Zowel informatief voor de nieuwe leden als het bestuur en, zo hopen we, voor 
nieuwe leden drempelverlagend om deel te nemen aan activiteiten van onze vereniging. Het 
bestuur ontving nog een leuke bedankmail van een van de deelnemers, dat eindigde met: “Ik 
heb er veel zin in om nog meer mee te gaan maken met deze KNNV afdeling.” 

 

Leestips en boekentip 
In Nederland 77% wetlands aangetast tegenover 21% wereldwijd. Herstel is mogelijk! kijk HIER 

Het Natuurcafé in oktober stond in het teken 
van de Rietputten en het weerzien met Loek 
en Geertje. 
Loek vertelde ons over de woensdagen die zij 
met andere KNNV-ers doorbrachten in de 
Rietputten en over de baardmannetjes, 
roerdompen, blauwborstjes die we daar nu niet 
meer zien. Zij maakten er een lange reis uit 
Putten voor. Daarom hadden lekkere broodjes, 
gemaakt door Evert van Oort ( een van onze 
nieuwere leden). We hadden daardoor meer tijd 
om na te praten. Er werden nieuwe afspraken 
gemaakt om samen te strijden, om de oude 
glorie te helpen herstellen. 

Het beschermingsteam overlegt met het 
Hoogheemraadschap en Staatsbosbeheer over 
de verdroging en het maaibeleid van de 
Rietputten. Met een eerste resultaat. 
Er komt een pompinstallatie om slootwater toe 
te voegen als dat nodig is en de paden zijn 
gemaaid. Je kan er weer een rondje wandelen. 
Nu, in de vogeltrek, is het daar toch veel te zien. 
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Uitgestorven lichte koekoekshommel gespot in de Kandelaar langs dijk Poldervaart, kijk 
HIER 

Zakgids Paddenstoelen bestel HIER 
130 soorten in stad, dorp en tuin door 
Nico Dam en Thomas W. Kuyper 
Prijs: € 19,95 
Zakgids Paddenstoelen' behandelt meer 
dan honderd algemene soorten 
paddenstoelen die je in Nederland in een 
stedelijke omgeving kunt aantreffen, zoals 
in wegbermen, tuinen en bloembakken. 
Elke paddenstoel wordt kort beschreven, 
met aandacht voor de onderscheidende 
kenmerken, en geïllustreerd met foto's. Bij 
iedere soort is een QR-code toegevoegd, 
die doorlinkt naar de betreffende pagina 

 
hielden een pleidooi voor meer regionale verkoop van producten met een betere marge. Andere 
sprekers pleitten voor het in de hand houden van de grondprijzen. Dirk Post gaf kritiek op de 
activiteiten van labdbouwmachineproducent Lely. Pia van Oord vroeg aan de wethouder De 
Leede of in de omgevingsplannen een bepaling over duurzaam boeren kan worden 
opgenomen. De wethouder vond dat een interessant idee en gaat dat uitzoeken.

 

Agenda Oktober en november 
16 oktober extra ALV 
19 oktober excursie strandwerkgroep Neeltje Jans 

23 oktober plantenwerkgroep middag 
1 november lezing spinnen 
1 november Natuurcafe Marterachtigen 
2 november vogelexcursie Kwade Hoek 
6 november plantenwerkgroep Onkruid 
15 november vogelwerkgroep Jaaroverzicht 2024 
20 november plantenwerkgroep middag 

 23 november vogelexcursie Wassenaar en Katwijk

 

 Onze Facebook pagina https://www.knnv.nl/afdeling-waterweg-noord Instagram 

30  sept.  Toekomst boeren in Midden- 
Delfland  
Grote opkomst bij bijeenkomst Midden-Delfland 
Vereniging over toekomst boeren. Zie foto Huub 
van 't Hart. De sprekers spraken met veel 
passie over hun Midden-Delfland. John 
Kleijweg deed een overtuigende oproep aan de 
boeren om beter voor de weidevogels te 
zorgen. Biologische boer Roel van Buuren en 
kringloopboer Arnold van Adrichem maakten 
duidelijk dat zij alles willen doen voor de 
weidevogels, maar dat moet de boeren dan wel 
economisch mogelijk worden gemaakt. Ze 

op  www.vers preidin g satlas.n l 



… 5/5 

Als u geen nieuwsbrief meer wilt ontvangen, kunt u zich hier afmelden. • U kunt ook uw 

gegevens inzien en wijzigen. 
• Voor een goede ontvangst voegt u pr@waterweg-noord.knnv.nl toe aan uw adresboek. 

 


